
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. august 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 860
Vil ministeren oplyse om status i arbejdet med oprydning i punktafgifterne i
forlængelse af DR Penge's udsendelse "De gakkede afgifter" sendt den 10.
november 2010. I udsendelsen blev det dokumenteret, at mange punktafgifter
er ulogiske, fremstår tilfældige og medfører uforholdsvis mange administrative
byrder for virksomhederne. På den baggrund tilkendegav ordførere fra både
den daværende regering og daværende opposition, at der burde gennemfø-
res en oprydning i punktafgifterne. Spørgeren ønsker en status på dette arbej-
de.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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